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WNIOSEK

Zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu odpowiednie 
oznakowanie ścieżki pieszo-rowerowej na Promenadzie w Kórniku.

W ostatnim czasie dochodzi do licznych nieporozumień oraz sporów 
związanych z użytkowaniem tej ścieżki, gdyż nie jest jednoznacznie określone, która 
jej część jest przeznaczona dla pieszych, a która dla rowerzystów.

Brak odpowiednich oznaczeń prowadzi do sytuacji, w których piesi i rowerzyści 
nie wiedzą, gdzie mają się poruszać, co stwarza zagrożenie dla bezpieczeństwa 
użytkowników. Dodatkowo, nieporozumienia te często prowadzą do konfliktów i 
niepotrzebnego stresu.

W związku z powyższym, wnioskuję o jak najszybsze postawienie 
odpowiednich znaków oraz umieszczenie wyraźnych oznaczeń na nawierzchni, które 
jasno wskazują, która część ścieżki jest przeznaczona dla pieszych, a która dla 
rowerzystów. Tego typu rozwiązanie pozwoli na poprawę bezpieczeństwa, komfortu 
oraz harmonijnego korzystania z Promenady przez wszystkich użytkowników.

Z góry dziękuję za rozpatrzenie mojego wniosku i liczę na szybką realizację tego 
zadania.


